
Til stede: 

Leder: Åshild Lunde, ashild.lunde@uib.no 

Fagområdeleder: Inger Haukenes, inger.haukenes@uib.no 

 

Undervisningsgruppeleder HS: Una Sølvik, una.solvik@uib.no 

Studieleder MT: Jan Magnus Bjordal, jan.bjordal@uib.no  

Studentrepresentant HS: Heidi Wattengård, heidiwatten@hotmail.com 

Sekretær: Ingrid Heiberg-Andersen, ingrid.heiberg-andersen@uib.no 

 

Ikke til stede: 

Studentrepresentant MT: Per Marius Stabell Moen, pmo017@uib.no 

 

 

Referat - Programutvalg for master i helsefag 

Tid: 13. desember 2021, kl. 14:00-15:30 

Sted: Alrek Helseklynge, Tarlebø (2F15) og Teams 

 

Sak 29/21 Godkjenning av innkalling og referat fra PU-møte 08.11.2021 (vedlegg 1) 

Innkalling og referat godkjent. 

 

Sak 30/21 Orienteringer 

PU-leder orienterer: 

• Mail fra PU-leder på bachelor i ernæring: PU-leder ble kontaktet av PU-leder på 

bachelorprogrammet i ernæring, som meddelte at flere studenter på deres studie har problem 

med å finne tema til bacheloroppgaver. Det fremsto noe uklart hva helsefag kunne bistå med 

her, men dette spesifiseres kanskje av ernæring etter hvert. 

• Egenvurdering av emner: Det kan tenkes at medio februar er en passende frist for å 

gjennomføre egenvurdering av emner, da alle fag fra i høst da vil være fullført og ferdig 

sensurert. 
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Sak 31/21 Orientering om nye strukturer knyttet til oppnevning av læringsdesigngruppe 

Det ble orientert om at det Medisinske fakultet vil nå formelt oppnevne Enhet for læring som fakultetets 

læringsdesigngruppe.  

 

Sak 32/21 Programevalurieng manuell terapi 

Erlend har lagd et utkast til programevalueringen, som Jan Magnus har videreutviklet. Jan Magnus 

presenterte en oppdatert utgave på møtet, og meddeler at hele staben på manuell terapi går god for 

denne. Det kom en del forskjellige innspill, både knyttet til språk og innhold, og disse tar Jan Magnus til 

etterretning. Målet er å få gjort endringene og sende ut oppdaterte utgave til gjennomgang i PU før jul. 

Et naturlig neste steg er derfor at alle leser gjennom den oppdaterte utgaven, før den godkjennes i PU. 

Denne godkjenningen kan gjøres på mail. Til slutt godkjennes den på fakultetsnivå. 

 

Sak 33/21 Eventuelt 

 

• Møtetider for våren: Ingrid holder på å planlegge møtetider for vårens PU-møter, og ønsket 

tilbakemelding på hvilke tider som passet. Det er generelt vanskelig å finne tidspunkt hvor alle 

får vært med hele tiden, men mandager og onsdager virker å være det som passer for de fleste. 

Det er ønskelig å møtes i etterkant av UG-møtene. Ingrid sender Åshild forslag til møtetider. 

 


